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خبر

مطهری: 
خاتمی ممنوع الملاقات نیست

علی مطهری، رییس جلسه علنی امروز مجلس در واکنش به 
حواشی ایجاد شده، گفت: اخطار آقای وکیلی وارد بود. آقای 
خاتمی ممنوع الملاقات نیست بلکه ممنوع التصویر است که 

آن هم مبنای قانونی ندارد. لطفا بنشینید سرجایتان.
در جلسه علنی امروز مجلس شورای اسلامی پس از قرائت 
تذکر کتبی از سوی احمد امیرآبادی، عضو هیات رئیسه 
مجلس شورای اسلامی، علی مطهری که ریاست جلسه را 
بر عهده داشت گفت: تذکرات شفاهی را بشنویم و الویت با 
کسانی است که تذکر اصل 75 دارند. محمدعلی وکیلی به 
عنوان اولین تذکردهنده خطاب به زاهدی که دیدار اعضای 
فراکسیون امید با محمد خاتمی را خلاف منافع ملی عنوان 
کرده بود، گفت: آقای زاهدی، خلاف منافع ملی آنجایی 
صورت گرفت که تنگ نظری برخی، سرمایه های انسانی را 
به حاشیه برد. خلاف منافع ملی آنجایی صورت گرفت که 
رییس جمهوری 8 ساله این کشور همچنان در گوشه و کنار 
کشور سخنرانی می کند و مرزهای رسمی کشور را زیر سوال 
برده است؛ نه رییس جمهوری که سال ها گوشه ای نشسته و 

جز دعوت به وحدت کاری نمی کند.
اصولگرا  نماینده های  برخی  وکیلی  صحبت های  از  بعد 
ذوالنوری  مجتبی  بردند.  رئیسه هجوم  هیات  جایگاه  به 
میکروفون وکیلی را به سمت خود کشید تا سخنرانی کند، 
اما وکیلی این اجازه را به او نداد. ذوالنوری سپس به سمت 
صندلی مطهری رفت و از میکروفون مطهری فریاد می زد 
که از صبح تذکر اصل 75 داریم اما نوبت ندادید. چرا به 

وکیلی اجازه دادید؟
تعداد نمایندگان در جایگاه هیات رئیسه لحظه به لحظه 
رو به افزایش بود. در این هنگام کریمی قدوسی به سمت 
میکروفون وکیلی رفت و گفت: خاتمی این همه خون ریخته 

و فتنه کرده...
کریمی قدوسی و مجتبی ذوالنوری همچنان بر سر علی 
مطهری فریاد می زدند. مجتبی ذوالنوری خطاب به او گفت: 

شما قسم خورده اید که بی طرف باشید.
زاهدی و ابطحی هم مقابل علی مطهری ایستاده بودند و 

اعتراض می کردند.
اصلاح طلبان مجلس هم به جایگاه هیات رئیسه آمدند و 
عبدالکریم حسین زاده عضو فراکسیون امید برای دقایقی با 

جواد کریمی قدوسی بحث کرد.
عباس گودرزی نماینده بروجرد نیز میکروفون مطهری را 

روشن کرد و گفت: فتنه خط قرمز نظام است.
علی مطهری، رییس جلسه در واکنش به حواشی ایجاد 
خاتمی  آقای  بود.  وارد  وکیلی  آقای  اخطار  گفت:  شده، 
ممنوع الملاقات نیست بلکه ممنوع التصویر است که آن هم 

مبنای قانونی ندارد. لطفا بنشینید سرجایتان.
او از امیرآبادی خواست تا تذکرات شفاهی را ادامه دهد، 
در  رییس  جز  به  رئیسه  هیات  اعضای  از  هیچ کدام  اما 
اعتراض  مطهری  سخنان  نداشتند.  حضور  صندلی شان 
به  را  اصولگرا و محمدمهدی زاهدی  نماینده های  برخی 
دنبال داشت و مطهری تاکید کرد: مطلب روشن است آقای 
زاهدی شما صحبتی کردید که تلویحا توهین به برخی از 

نمایندگان بود و آقای وکیلی هم جواب داد. تمام شد.
بعد از دقایقی امیرآبادی تذکردهنده بعدی را صدا کرد.

در ادامه جلسه علنی امروز، برای دقایقی تنش میان وکیلی 
و زاهدی ایجاد شد اما نمایندگان آنها را جدا کردند و بعد از 
آن، اعضای فراکسیون امید به جایگاه هیات رئیسه آمدند و 

از محمدعلی وکیلی تشکر کردند./ اعتمادآنلاین

خبر

مناطق  و  روستایی  توسعه  معاون 
به  اشاره  با  ریاست جمهوری  محروم 
اینکه عملکرد استاندار البرز زمینه ساز 
اعتبار  تومان  میلیارد  تخصیص ۱۰۰ 
تولید  زنجیره  تسهیلات  ارایه  برای 
روستایی برای البرز شد، گفت: استان 
های  طرح  اجرای  راستای  در  البرز 
اشتغال و توسعه روستایی موفق عمل 
کرده بنابراین الگوی سایر استان های 

کشور است.
از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
البرز،  استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه 
محمد امید شامگاه یکشنبه در نشست 
شورای اشتغال در استانداری البرز افزود: 
آمار نشان می دهد که در چهار دهه 
اخیر بخشی از جمعیت روستایی کشور 
روانه مناطق شهری شده اند هر چند که 
در اوایل انقلاب جمعیت روستایی کشور 

22 میلیون نفر بوده است .
از  ها بخشی  این سال  در  وی گفت: 
شهرها  به  روستایی  جوان  جمعیت 

مهاجرت کرده اند.
امید گفت: یکی از خدمات بزرگ دولت 
تدبیر و امید تامین تسهیلات پایدار و 
اشتغال روستایی بوده که در طی چهار 
دهه اخیر در کشور بی سابقه است، این 
العاده حساس و مهم  تسهیلات فوق 
است و باید از آن برای توسعه اشتغال 

در روستاها استفاده کرد.
اینکه برای توجه هر چه  با بیان  وی 
بیشتر به این بخش در کنار کارگروه 
کارگروه  سه  نیز  کشور  وزارت  ملی 
مرتبط تشکیل شده است ،بیان داشت: 
وزارت کشور به صورت جدی به مسایل 
اقتصادی روستاها ورود کرده که اثرات 

آن را نیز می بینیم.
به  اشاره  با  جمهوری  رئیس  معاون 
ریال  میلیارد  هزار  بینی ۱8۰  پیش 
برای توسعه و ایجاد اشتغال در مناطق 
روستایی و محروم کشور از سوی دولت 
گفت: در صورتی که این تسهیلات به 
به کار گرفته  و در جای خود  خوبی 

شود حداقل 3۰۰ هزار فرصت شغلی 
روستایی در کشور ایجاد می شود.

و  فرمانداران  از  ما  انتظار  افزود:  امید 
دستگاه های مربوطه این است که در 
چارچوبی که کارگروه ملی تصویب کرده 
نظارت داشته باشند تا بتوانیم نتیجه این 

اقدام را به خوبی ببینیم.
های  حساسیت  با  داد:  ادامه  وی 
مقام معظم رهبری، دولت و مجلس 
در  دارند  روستاها  توسعه  درخصوص 
صورتی تسهیلات به خوبی و در جای 
خود استفاده شود، باز هم می توانیم 
از این تسهیلات بهره مند شده و بارقه 

های آن را در کشور می بینیم.
این  آمارها گویای  اینکه  بیان  با  امید 
است که خدمات رسانی به روستاها در 
تمام زمینه ها طی چهار دهه گذشته 
بی سابقه بوده است، اظهار داشت: نکته 
حائز اهمیت این است که این توسعه 
یافتگی در روستاها باید متوازن باشد، 
اگر زیر ساختی ایجاد می شود باید به 

فکر اشتغال روستایی نیز باشیم.
از  بسیاری  شدن  تبدیل  گفت:  وی 
روستاها طی سال های گذشته به شهراز 
مهم ترین عواملی است که سبب شده تا 

جمعیت روستایی کاهش یابد.
امید ادامه داد: البته در چهار دهه اخیر 
و  توسعه  زمینه  در  زیادی  کارهای 
اشتغال انجام شده اما کافی نبوده است.

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم 
ریاست جمهوری در ادامه با اشاره به 
چه  هر  اشتغال  به سمت  باید  اینکه 
بیشتر در روستاها برویم گفت: امروز 
اگر به سمت کشت های گلخانه ای 
برویم حداقل تولید را می توانیم ۱۰ 

برابر کنیم.
وی با بیان اینکه در زمینه های مختلف 
از جمله گردشگری و صنعت نیز می 
توان در روستاها بیشتر از آن چیزی 
که هست فعالیت کرد، خاطر نشان کرد: 
امسال بوم گردی در کشور از 3۰۰ واحد 
به 2 هزار واحد رسیده که کار بزرگ و 

ارزشمندی است.
یقین  طور  به  همچنین  گفت:  امید 
شهرها  به  روستاییان  مهاجرت  نرخ 
نیز کاهش می یابد و از سال آینده با 
استفاده درست از تسهیلات می توانیم 
شاهد مهاجرت معکوس از شهرها به 

روستاها باشیم.
در ادامه معاون رئیس جمهوری با اعتبار 
پیشنهادی  ریالی  میلیارد  هزار  یک 
استاندار البرز برای توسعه اشتغال در 

روستاهای البرز موافقت کرد.
وی افزود: طرح های توسعه روستایی 
در البرز به درستی مدیریت می شود 
بنابراین با نگاه ویژه ای به طرح های این 
استان بدون محدودیت اعتبار اختصاص 

می یابد.

عملکرد استاندار البرز  زمینه ساز تخصیص
تسهیلات ۱۰۰ میلیارد تومانی برای البرز شد

استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
در  دما  افزایش  دلیل  به  البرزگفت: 
روزهای سه شنبه و چهارشنبه هفته 
جاری، در جاده چالوس و در محدوده 
بینی  پیش  بهمن  سقوط  احتمال 

می شود .

نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از 
به  اشاره  با  مهرور  مهدی  البرز، 
صدور اخطاریه های سازمان مدیریت 
سازمان  همچنین  و  کشور  بحران 
هواشناسی استان، گفت: با توجه به 
یابی  پیش  الگوهای  آخرین  بررسی 
و  دما  افزایش  از  حاکی  هواشناسی 
سقوط بهمن طی روزهای سه شنبه 
چهارشنبه  لغایت   97/۱2/2۱ مورخ 

مورخ 97/۱2/22 برای جاده چالوس 
پیش بینی می شود.

اعضای  راستا  این  در  افزود:  وی 
مدیریت  هماهنگی  شورای  محترم 
آمادگی،  حفظ  ضمن  استان  بحران 
اقدامات بازدارنده و بلادرنگ از جمله 
رسانه  طریق  از  آگاهی  پیش  صدور 
های محلی )استانی و شهرستانی( و 
مسئولین محلی برای ساکنین مناطق 

تحت تاثیرانجام گیرد.  
مهرور بر عدم اسکان و توقف در بستر 
و حریم رودخانه ها، مکانهای مرتفع 
توسط  آبی  های  پهنه  و  ها،  تپه  و 

شهروندان تاکید کرد. 
وی بر رعایت نکات ایمنی به هنگام 
بر  و  کوهستانی  مناطق  از  تردد 
غیرضروری  سفرهای  از  خودداری 

های  دامنه  و  کوهستانی  درجادهای 
پرشیب به دلیل احتمال ریزش بهمن 
امن  مکانهای  بینی  پیش  سنگ،  و 
رفع شرایط  )تا  موقت  اسکان  جهت 
ما  فی  هماهنگی  ایجاد  اضطراری(، 
دستگاههای  انتظامی،  نیروی  بین 
نیروهای  و  ایمنی، خدماتی  امدادی، 
مردم، حفظ آمادگی مراکز درمانی و 

پایگاههای امدادی نیز تاکید کرد. 
حفظ  بر  بحران  مدیریت  کل  مدیر 

آمادگی شرکت های خدماتی آب و 
فاضلاب شهری و روستایی، برق،گاز، 
تلفن همراه و ثابت و آب منطقه ای 
آسارا  شهردار  و   بخشدار  حضور  و 
ستاد  آمادگی  و حفظ  کار  محل  در 

مدیریت بحران نیز تاکید کرد. 
وی افزود: ضمناً به دلیل استقرار جوی 
پایدار و رخداد لایه وارون در منطقه 
غبار محلی و افزایش آلاینده را طی 

سه روز آینده مورد انتظار می باشد.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز هشدار داد:

احتمال سقوط بهمن در جاده 
چالوس در روزهای آینده
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3 اقتصادی

محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و تحلیل گر بازارسرمایه

اینستاگرام یکی از محبوب ترین شبکه های اجتماعی 
است.  ویدیو  و  تصاویر  اشتراک گذاری  به  زمینه  در 
یک ابزار مهم که برای کارهای تبلیغاتی، بازاریابی و 
بیش  استفاده می شود.  از آن  کارهای رسانه ای هم 
از 5۰۰ میلیون کاربر از سرتاسر دنیا در این شبکه 
فعالیت می کنند. محتوای تصویری که در این شبکه 
اجتماعی قرار می گیرند، باعث میشوند که بسیاری از 
شرکت ها و افراد مختلف بتوانند محصولات خودشان را 

به نمایش در بیاورند و برای آنها بازاریابی کنند. 
به نقل از شرکت دیجی کالا؛ در حقیقت بسیاری 
جذب  برای  را  استراتژی هایی  شرکت ها  از 
در  اینستاگرام  در   )Follower( دنبال کننده 
محصول  بتوانند  آنها  وسیله  به  تا  می گیرند  نظر 

خودشان را بهتر معرفی کنند.
در حال حاضر این شبکه اجتماعی از نظر تبلیغات و 
بازاریابی بسیار مهم است؛ اما باید بتوانید به خوبی از آن 
استفاده کنید تا نتیجه درست بگیرید و محصول خودتان 
را بهتر به مشتریان معرفی کنید. برای اینکه مطمئن 
شوید کاری که در اینستاگرام انجام می دهید درست 
است و شما را با مشکلی مواجه نمی کند، نباید 5 کاری 

که در ادامه به آن ها اشاره می کنیم را انجام دهید.

1(  اسپم: 
محیط جذاب اینستاگرام خیلی ها را معتاد خودش 
می کند و بسیاری از کاربران در طول روز پست های 
زیادی را در پروفایل خودشان قرار می دهند. این 
و  خواهدشد  کاربران  شدن  ناراحت  باعث  موضوع 
باعث می شود که آنها عکس های شما را دنبال نکنند 
و واکنش نسبت به آن ها نشان ندهند. پست هایی 
که در اینستاگرام قرار می دهید باید در یک بازه 
زمانی خاص باشند تا بتوانند تاثیر زیادی روی مردم 
بگذارند. ابزارهای آنلاین مختلفی وجود دارند که به 
شما می گویند در چه زمانی باید در اینستاگرام پست 
قرار دهید تا بازدید بیشتری داشته باشد. اگر بیش 
از اندازه درباره محصولی که می خواهید به فروش 
برسانید، تبلیغ کنید، کاربران از صفحه شما خارج 

می شوند و دیگر آن را دنبال نخواهندکرد.

2( تصاویر با کیفیت بد: 
اشتراک  به  اجتماعی  شبکه  این  در  که  محتوایی 
می گذارید، باید بسیار باکیفیت و مهم باشند. تمام 
همین  به  و  می شوند  جلب  محتوا  این  به  نظرها 
دلیل باید تصویری قرار دهید که بسیار واضح باشد 
و بتواند مردم را به سمت خودش جلب کند. اگر 
از  را  مردم  استقبال  دهید،  قرار  بی کیفیت  تصاویر 
دست خواهید داد. یک تصویر خوب می تواند تمام 
ویژگی های محصول شما را به نمایش دربیاورد تا 

مردم نسبت به خرید آن تشویق شوند.

 :Bio  3( ضعیف بودن قسمت
بیشتر کاربران در قسمت Bio اطلاعات خوبی قرار 
نمی دهند. این موضوع برای افرادی که می خواهند 
محصول خودشان را به فروش برسانند بسیار مهم 
خواهد بود. این قسمت نخستین چیزی است که 
را در  اطلاعات مهمی  باید  را مشاهده  آن  کاربران 
این قسمت یادداشت کنید تا بتوانند نظر مخاطب 
را به سمت خودشان جلب کنند. این اطلاعات باعث 
می شود که مردم صفحه شما را دنبال کنند و حتی 

بتوانند محصول را خریداری کنند.

4( در ارتباط نبودن با کاربران:
شبکه  یک  اینستاگرام  که  باشید  داشته  یاد  به 
اجتماعی است که به وسیله آن می توانید کار خودتان 
را بهینه کنید. باید سعی کنید با افرادی که در این 
شبکه فعالیت می کنند در ارتباط باشید. افرادی که 
در حوزه شما فعالیت می کنند را دنبال کنید. روی 
مطالب مختلف کامنت بگذارید و افراد گوناگون را 
تگ کنید تا در ذهن مخاطب بمانید. توجه داشته 
باشید که این شبکه اجتماعی برای کارهای تبلیغاتی 
بسیار مفید است. در تعامل بودن با کاربران باعث 
می شود که نظر آنها نسبت به محصولی که به فروش 

می رسانید، جلب شود.

5( استفاده نکردن از هشتگ:
هشـتگ یـک ویزگـی بسـیار مهـم در اینسـتاگرام 
اسـت. بـه وسـیله آنهـا مـی تـوان بـه موضوعـات 
مشـابه دسترسـی داشـت. با هشـتگ درسـت می 
توانیـد محصول خود را به یک برند شـناخته شـده 

تبدیـل کنید.
بیش از 9۱ درصد پست هایی که در اینستاگرام ارسال 
می شوند، شامل هشتگ هستند. البته در استفاده از 
آنها باید تعادل برقرار کنید و هشتگ هایی را برای 

عکس خود انتخاب کنید که به آن ارتباط دارند.

علی قوامی

۵  اشتباه رایج در بازاریابی اینستاگرام
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ورزشی

دو قدم مانده به صدر

پیروزی آبی ها در جدال با نفت مسجدسلیمان، تنها با یک 
اختلاف رقم خورد اما نمایش این تیم در بسیاری از دقایق 
بازی ، برتری محسوسی نسبت به حریف داشت. استقلالی ها 
چندبار تیر دروازه تیم علیرضا مرزبان را به لرزه درآوردند 
و موقعیت های خوبی روی دروازه این تیم ساختند. البته 
که خستگی ناشی از برنامه فشرده لیگ برتر، تأثیر خاص 
نفت  دادن  اما شکست  داشت  تیم  این  روی  را  خودش 
مسجدسلیمان برای تیم آماده این روزهای وینفرد شفر، 
چالش دشواری به نظر نمی رسید. این بازی شاید روی کاغذ 
چندان سخت نبود اما اهمیت بسیار زیادی برای ادامه مسیر 

استقلال داشت.
در هفته توقف پرسپولیس، باختِ پدیده و البته پیروزی های 
تراکتور و سپاهان، استقلال برای بقا در کورس قهرمانی 
همه  باید  جدول  صدر  به  شدن  نزدیک تر  و  برتر  لیگ 
امتیازهای جدال با رقیب جنوبی را به دست می آورد. آنها 
با گل زودهنگام علی کریمی، یک پیروزی خانگی را جشن 
گرفتند و دوباره موفق شدند در یک مسابقه لیگ برتری 
در خانه، کلین شیت کنند. این برد شاید چندان مقتدرانه 
نبود اما آبی ها را به هدف مهم شان رساند تا پسران شفر 
در 2۱هفته از این فصل لیگ، ۴۰امتیاز در کارنامه داشته 
باشند. آنها با ادامه این روند می توانند به زودی به صورت 
میانگین به 2 امتیاز در هر بازی دست پیدا کنند و این 

موضوع برای قهرمانی به شدت مؤثر خواهد بود.
در چند فصل گذشته، استقلال همیشه در نیم فصل دوم 
نسبت به شروع فصل پیشرفت قابل توجهی داشته و به 
تیم بهتری تبدیل شده اما این پیشرفت به اندازه ای نبوده 
که آبی ها را به یک مدعی جدی برای بردن لیگ برتر 
تبدیل کند. حالا اما به نظر می رسد این تیم خیلی زود همه 
لغزش های نیم فصل اول را جبران کرده و سرنوشت پسران 
آبی برای رسیدن به مهم ترین هدف این فصل، کاملا در 
دست خودشان است. رسیدن به 8پیروزی در 9بازی اخیر 
لیگ برتر، آنها را به بهترین تیم نیم فصل دوم تبدیل کرده 
است. استقلال فصل را به عنوان یک تیم کاملا متوسط 

شروع کرد. پس از سومین تساوی در هفته پنجم،
تیم شفر به رده یازدهم جدول رفت. آن روزها تصور می شد 
این تیم شانس چندانی برای موفقیت در این فصل ندارد 
اما آنها در ادامه راه، هرگز در رده ای پایین تر از هشتم قرار 
نگرفتند. شکست هفته دهم در ورزشگاه آزادی روبه روی 
سپاهان، تردیدها در مورد استقلال را به اوج رساند اما این 
تیم در ۱۱بازی بعدی اش در لیگ برتر، تنها یک بار دیگر 
طعم شکست را چشیده است. آبی ها با اختلاف، بهترین تیم 
نیم فصل دوم بوده اند. در 6مسابقه سپری شده از نیم فصل 
و  داده  از دست  را  فقط 3امتیاز  تیم  این  برتر،  لیگ  دوم 
همه امتیازهای دیگر را جمع کرده است. حالا سپاهان و 
پرسپولیس، سایه استقلال را پشت سرشان احساس می کنند 
و این تیم همین حالا تنها با یک پیروزی دیگر می تواند 

به صورت موقت به صدر جدول رده بندی لیگ برتر برسد.
ناامیدی، تردید و امیدواری محض؛ این عبارت ها، خلاصه 
عملکرد استقلال در لیگ برتر هجدهم هستند. تیمی که 
خوب شروع نکرد، فوق العاده ادامه نداد اما ناگهان اوج گرفت 
و به صدر جدول حمله ور شد. شاید کمی طول کشید تا 
شفر مهره های کافی را برای ساخت یک تیم ایده آل کنار 
هم قرار بدهد و از اشتباه در جذب گرو و نویمایر فاصله 
بگیرد. با وجود این باشگاه هنوز زمان را برای قهرمانی از 
دست نداده است. داربی، جدال با سپاهان در نقش جهان و 
البته بازی در زمین پدیده، سخت ترین جدال های باقیمانده 
استقلال در این فصل به شمار می روند. آنها اگر به اندازه این 
چند هفته بی رحم و مهارنشدنی باشند، بعد از سال ها جشن 

قهرمانی شان در لیگ برتر را برپا خواهند کرد.

دریچه

انتخابی  مسابقات  نهایی  مرحله 
هوگوپوشان در سه وزن 58-، 8۰- 
و 87- کیلوگرم روز دوشنبه - 27 
اسفندماه برگزار می شود تا تکلیف 

نفرات اعزامی مشخص شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، با پایان 
مسابقات جام باشگاه های آسیا، جام 

جام  و  جهانی  فدراسیون  ریاست 
فجر عملکرد هوگوپوشان کشورمان 
توسط  مهم  رویداد  سه  این  در 
ارزیابی  مورد  ملی  تیم  کادرفنی 
دقیق قرار گرفته و ترکیب تیم ملی 
تکواندوی مردان ایران برای شرکت 
در مسابقات جهانی در 5 وزن )5۴-

، 63-، 68-، 7۴- و 87+ کیلوگرم( 
مشخص شد.

نهایی  مرحله  اساس  همین  بر 
در  هوگوپوشان  انتخابی  مسابقات 
سه وزن 58-، 8۰- و 87- کیلوگرم 
روز دوشنبه - 27 اسفندماه با حضور 
فرزان عاشورزاده، محمد کاظمی و 
محمد حسن پلنگ افکن )وزن 58- 
مهران  و  ناظمی  عرفان  کیلوگرم(، 
کیلوگرم(   -8۰ )وزن  برخورداری 
)وزن  نجفی  علی  و  و سعیدرجبی 
تا  می شود  برگزار  کیلوگرم(   +87
نفرات اعزامی به رقابت های جهانی 

مشخص و معرفی شود.
پیش از این نیز نفرات اعزامی در 5 

وزن به شرح ذیل مشخص و معرفی 
شدند

فریبرز  برعهده  نفرات  این  هدایت 
عسکری به عنوان سرمربی و علی 
محمد بسحاق و وحید عبداللهی به 

عنوان مربی است.
چهارمین  و  بیست  است؛  گفتنی 
قهرمانی جهان 25  دوره مسابقات 
تا 29 اردیبهشت ماه سال آینده به 
میزبانی »منچستر« انگلیس برگزار 
رقابت ها G۱2 است  این  می شود؛ 
که به نفر اول ۱2۰ امتیاز، نفر دوم 
72 امتیاز، نفرات سوم ۴3.2۰ امتیاز 
در راستای افزایش رنکینگ وکسب 

سهمیه المپیک تعلق می گیرد.

رییس فدراسیون وزنه برداری گفت: 
سهراب مرادی سرمایه ملی است و 
در مورد او باید تصمیم جمعی گرفته 
می شد نه اینکه فقط فدراسیون وزنه 

برداری به تنهایی تصمیم بگیرد.
علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مرادی درباره درمان سهراب مرادی 
و اینکه گفته می شد فدراسیون وزنه 
برداری باید خودش زودتر از این به 
فکر تعیین تکلیف او می افتاد، بیان 
کرد: از آقای سلطانی فر و صالحی 
امیری بسیار سپاسگزارم که به این 
جوان توجه داشتند. سهراب مرادی 
به  فدراسیون  و  است  ملی  سرمایه 
تنهایی نمی تواند تصمیم گیری کند و 

کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
هم پیگیر بودند. برای سهراب مرادی 
کمیسیون های مختلفی تشکیل شد، 
برخی گفتند عمل جراحی احتیاج 
هم  برخی  نه.  دیگر  برخی  و  دارد 
نظرشان بر این بود به آلمان اعزام 
شود و مشخص شدن تکلیف او نیاز 
به تصمیم جمعی داشت. قرار شد 
دکتر نوروزی مسیر مسائل درمانی 
را دنبال کند و موارد و  بهبودی  و 

مسائل را هم به اطلاع برساند.
مرادی در پاسخ به این پرسش که 
این در  از  باید زودتر  نمی کند  فکر 
مورد سهراب مرادی تصمیم گیری 
می شد و آیا با این شرایط زمان را 

کرد:  تصریح  نمی دهد،  دست  از 
نظر  نمی توانم  او  بهبودی  مورد  در 
یا  داده  از دست  را  زمان  بدهم که 
برای  اما  ندارم  تخصصی  چون  نه 
بحث گزینشی های المپیک از این به 
بعد باید هوشیار تر باشیم. به نظرم 
در  المپیک  در  ورزشکاران  حضور 
هیچ رشته ای به اندازه وزنه برداری 
به  امیدوارم  است.  نشده  سخت 
بیشتر  هم  ورزشکار  این  مسئله 
توجه شود و بتواند به گزینشی های 
المپیک برسد. من خودم خوشبین 
به  را  خود  سلامتی  اول  هستم 
مسابقات  برای  بعد  و  آورد  دست 
گزینشی المپیک آماده شود. ما هم 

فضای کاملًا عادلانه ای را برای او و 
کیانوش رستمی مهیا خواهیم کرد. 
به  باید  نفر  یک  حال  هر  به  چون 

المپیک برود.
در  برداری  وزنه  فدراسیون  رئیس 
مورد بازگشت سعید علی حسینی 
به اردوی تیم ملی نیز گفت: او خود 
را در روز شنبه به اردوی تیم ملی 
معرفی کرد. طبق قوانین فدراسیون 
مسئله  در  ورزشکاران  همه  جهانی 
دسترس  در  باید  دوپینگ  کنترل 
باشند. شرایط هم برای همه یکسان 
است و طبق روال قبل آزمایش های 
متعددی گرفته می شود. من خودم 
مکتوب  و  نوروزی شفاهی  از دکتر 
درخواست کردم با جدیت به بحث 
کنترل دوپینگ توجه داشته باشد. 
از نادوی ایران و آقای داورزنی هم 

بسیار سپاسگزارم.

به منظور حضور در مسابقات قهرمانی جهان 2019 -  انگلیس 

27 اسفندماه تکلیف 3 وزن باقی 
مانده هوگوپوشان مشخص می شود

علی مرادی : 

فضای عادلانه ای برای سهراب و کیانوش ایجاد می کنیم

استان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 
البرز درباره بازگشتش به فدراسیون 
کاندیداتوری  اعلام  از  بعد  کشتی 
فعلا  گفت:  خادم،  رضا  امیر 
تصمیمی در این زمینه نگرفته ام و 
اظهار نظر در این خصوص خیلی 
زود است. پست من در حال  حاضر 
استان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 

البرز است.
امیر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
به  خود  بازگشت  درباره  غفرانی 
کشتی بعد از کاندیداتوری امیررضا 
خادم در این فدراسیون، گفت : هنوز 
تصمیمی در این زمینه نگرفته ام و 
تصور می کنم که اظهار نظر در این 
هر  امیدوارم  است.  زود  خصوص 
چه که به صلاح کشتی است، رخ 
دهد. من در حال حاضر مدیر کل 
ورزش و جوانان استان البرز هستم 
و با تمام توان در این حوزه فعالیت 

می کنم.
خادم  رضا  امیر  درباره حضور  وی 

در کاندیداتوری فدراسیون کشتی، 
اظهار کرد: خادم از خانواده کشتی 
است و در زمانی که ۱7 سال پیش 
برعهده  را  فدراسیون  مسئولیت 
بر  خود  از  موفقی  کارنامه  داشت 
جای گذاشت. تمام تیم ها در سطح 
دنیا و آسیا چه آزاد و چه فرنگی 
در زمان ریاست وی در جایگاه اول 
سالهای  در  حتی  و  داشتند  قرار 
8۰-8۱ فنی ترین کشتی گیر از بین 
حاجی  یعنی  ایران  کشتی گیران 
زاده و حسن رنگرز انتخاب شدند 
و من به یاد دارم که در آن زمان در 

مجله فیلا این مساله گزارش شد.
استان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 
من  کرد:  اضافه  ادامه،  در  البرز 
معتقدم که خادم برای کشتی مؤثر 
است و قطعاً می تواند کشتی را به 

سر منزل مقصود برساند.
برگزاری  درباره  همچنین  وی 
افزایی  هم  و  اندیشی  هم  نشست 
توسعه ورزش همگانی، اظهار کرد: 

در  می تواند  نشست ها  گونه  این 
اندیشی و شبکه سازی  ایجاد هم 
در ورزش همگانی بسیار تأثیر گذار 
باشد و تمام دستگاه های اجرایی که 
در ورزش همگانی کار می کنند در 
یک راستا بتوانند از تمام امکانات 
و زیر ساخت ها حداکثر استفاده را 

داشته باشند.
استان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 

البرز در پایان، خاطر نشان کرد: من 
ایجاد  در  همگانی  ورزش  معتقدم 
نقش  خانواده ها  نشاط  و  شادابی 
اساسی بر عهده دارد. ما از طریق 
توسعه ورزش همگانی می توانیم بر 
بسیاری از بیماری ها و استرس هایی 
که در جامعه وجود دارد غلبه کنیم 
را  نشاط  پر  و  شاداب  جامعه ای  و 

داشته باشیم.

امیر غفرانی: 

تصمیمی برای بازگشت به فدراسیون کشتی نگرفته ام
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۵ ورزشی

حامد اسماعیل: پرسپولیس قوی 
است اما فقط پیروزی می خواهیم

بازیکنان السد با وجود ستایش از تیم فوتبال پرسپولیس تاکید 
کرد که تنها به کسب سه امتیاز این دیدار فکر می کنند.

به گزارش »دنیای هوادار«، حامد اسماعیل، بازیکن ملی پوش 
السد گفت : به خوبی این را می دانیم که بازی بسیار مهم و 
سختی پیش رو داریم. پرسپولیس از تیم های قوی محسوب 
می شود و اصلاً نمی توان این تیم را دست کم گرفت. با این حال 
باید این را بگویم که ما فقط به سه امتیاز این بازی و به پیروزی 

فکر می کنیم و چاره ای جز کسب سه امتیاز نداریم.
او در ادامه به شکست تیمش برابر الاهلی عربستان اشاره کرد و 
گفت : در دیدار نخست تن به شکست دادیم، اما ان شاء الله السد 
توانایی بازگشت به این رقابت ها را دارد و با پیروزی در این بازی 
شرایط خود را بهتر می کند. ما هنوز در آغاز راه قرار داریم و 

جای نگرانی در این زمینه وجود ندارد.

رسن: مقابل السد دنبال 
پیروزی هستیم

ملی پوش عراقی پرسپولیس معتقد است برتری این تیم در 
کار گروهی است.

به گزارش »دنیای هوادار«، بشار رسن اظهار کرد: السد بازیکنان 
خیلی خوب دارد. ما هم تعدادی از بازیکنان خودمان را نداریم. 
قدرت ما در کار گروهی است، همان طور که در نیمه نهایی 

سال قبل نشان دادیم.
او در پاسخ به سوالی درباره بغداد بونجاح ادامه داد: او یک 
بازیکن خیلی خوب در آسیا و در آفریقا به حساب می آید. 
او یک بازیکن قدر در تیم ملی الجزایر است. او هم چنین 
تنها بازیکن قدرتمند السد نیست. آن ها بازیکنان دیگری 
مثل ژاوی، گابی و عفیف را دارند. در این میان، پرسپولیس 
مجموعه ای است که به صورت تیمی بازی می کند. قدرت 
ما از مجموعه کار تیمی ما می آید و این برتری گروهی را 
سال قبل در نیمه نهایی لیگ قهرمانان برابر السد به اثبات 

رساندیم.

تردیدهای وینفرد شفر؛
 رحمتی یا حسینی؟

استقلال در حالی بازی مرگ و زندگی در لیگ قهرمانان 
را مقابل حریف اماراتی برگزار می کند که انتخاب دروازه 
بان اصلی به دردسری بزرگ برای مربیان این تیم تبدیل 

شده است.
گذشته  های  هفته  در  رحمتی  مهدی  که  این  وجود  با 
شیت  کلین  چندین  ثبت  با  و  داشت  خوبی  عملکرد 
توانست خود را به عنوان گلر اول استقلال بر سر زبان 
دوباره  شفر  وینفرد  قبل  بازی  چند  از  اما  بیاندازد  ها 
سیدحسین حسینی را وارد بازی کرد تا این دروازه بان 

جوان دوباره خودی نشان بدهد.
سیدحسین که در مصاف با نفت مسجدسلیمان با سیو 
در  را  استقلال  توانست  پایانی  دقایق  در  خود  طلایی 
کورس قهرمانی حفظ کند آمادگی بالای این روزهای 
خود را به رخ همگان کشید تا این اتفاق خوشایند برای 
طرفداران به دردسری بزرگ برای شفر و دستیارانش در 
انتخاب سنگربان اصلی در لیگ قهرمانان آسیا تبدیل 

شود.
مهدی رحمتی در بازی با الدحیل در دوحه قطر انتخاب 
اما خوردن سه گل جایگاه  بود  استقلال  اول و کاپیتان 
از  بعد  خصوص  به  کرد  متزلزل  کمی  را  ترکیب  در  او 
درخششی که سیدحسین در بازی با مسجدسلیمانی ها 
داشت. حال در فاصله یک روز تا بازی حساس و سرنوشت 
آبی ها خبر می رسد  اردوی  از  آزادی  در  العین  با  ساز 
که تردیدهای شفر برای انتخاب یکی از بین رحمتی و 

حسینی به اوج خود رسیده است.

خبر

 در دو دیدار حساس رقابت های لیگ 
قهرمانان اسیا سرخآبی های پایتخت باید 
به مصاف السد قطر و العین امارات بروند.

به گزارش »دنیای هوادار«، تیم فوتبال 
سه شنبه   ۱9:۱5 ساعت  پرسپولیس 
میهمان تیم السد قطر است مسابقه ای 
دیدار  یادآور  را  آن   AFC سایت که 
قهرمانان  لیگ  قبل  فصل  نیمه نهایی 
و  گابی  و  ژاوی  با حضور  السد  نامید. 
خود  دلاری  میلیون  ستاره های  تمام 
فصل گذشته مغلوب شاگردان برانکو 
شدند. این مرتبه تیم قطری برای جبران 
باخت می آید و پرسپولیس به عنوان 
نایب قهرمان فصل گذشته مقابل تیم 

قدرتمند السد قرار می گیرد. 
لیگ  در  خوبی  شروع  سرخپوشان 
قهرمانان نداشتند و دو امتیاز حساس 
دست  از  پاختاکور  مقابل  خانه  در  را 
دادند. پرسپولیس هنوز در این فصل به 
هماهنگی کامل نرسیده است با این حال 
هواداران این تیم انتظار دارند مقابل السد 
بازنده نباشند. مهدی ترابی  که گفته 
می تواند  ظاهرا  است،  مصدوم  می شد 
تیمش را مقابل السد همراهی کند. به 
هر حال بازی روی زمین چمن ایده آل 
فرصت خوبی برای سرخپوشان ایرانی 
خواهد بود تا توانایی های تاکتیکی شان 

را به رخ بکشند. 
سه شنبه یکبار دیگر هواداران پرسپولیس 
و فوتبال ایران منتظرند تا معجزه اراده و 

توانایی جوانان ایرانی را مقابل ستاره های 
در  پرسپولیس  ببیند.  دلاری  میلیون 
لیگ برتر صدرنشین مسابقات است و 
دوست ندارد در آخرین مسابقه  آسیایی 
خود در سال 97 امتیاز از دست بدهد 
هرچند مساوی گرفتن در خانه السد هم 
نتیجه بدی نیست. دو تیم یکدیگر را به 
خوبی می شناسند و تیمی که در زمین 
خوبی  به  را  خود  مربی  تاکتیک های 
اجرا کنند موفق خواهند شد. مدیران 
السد این همه هزینه نکرده اند که در 
قعر جدول جا خوش کنند! با این حال 
پرسپولیسی ها به عشق هوادارانشان به 
میدان می روند و تلاش می کنند دست 

پر از دوحه به تهران برگردند.
در دیگر بازیتیم فوتبال استقلال سه 
شنبه ساعت ۱9 در ورزشگاه آزادی به 

مصاف تیم العین امارات می رود. هر دو 
تیم در مسابقه اول بازنده شده اند. العین 
و  الهلال خورد  از  امارات یک گل  در 
از  دور  نتیجه ای  با  قطر  در  استقلال 
انتظار 3 گل دریافت کرد. هر دو تیم 
برای بازگشت به لیگ قهرمانان آسیا و 
امیدواری به صعود در این بازی برای برد 
به میدان می روند. استقلال روی امتیاز 
حساب  هوادارانش  حمایت  و  خانگی 
پر  ورزشگاه  قطعا  است.  کرده  ویژه ای 
روحیه ای  می تواند  آزادی  تماشاگر  از 
بیشتری به بازیکنان استقلال بدهد با 
این حال آبی پوشان در میدان هم باید با 

تدابیر مناسب تاکتیکی بازی کنند.
العین تیم قدرتمندی است که یک بار 
استقلال را 6 بر یک در خانه شکست 
منصوریان  علیرضا  زمان  آن  و  داده 

سرمربی استقلال بود و حالا شفر بهترین 
فرصت را در اختیار دارد تا هم انتقام آن 
شکست را از العین بگیرد و هم شرایط 
را برای استقلال در لیگ قهرمانان آماده 
کند. آبی پوشان فقط الهیار صیادمنش 

را به دلیل مصدومیت در اختیار ندارند.
می توانند  پوشان  آبی  خارجی  مثلث 
در این بازی بدرخشند. منشا، ایسما و 
پاتوسی اگر هماهنگ عمل کنند شاهد 
یک استقلال تهاجمی و قدرتمند در 
میدان خواهیم بود و استقلال اولین برد 
خود را در آسیا جشن خواهد گرفت. 
دو  به  را  خود  برتر  لیگ  در  استقلال 
پرسپولیس  و  جدول  صدر  امتیازی 
رسانده و در لیگ قهرمانان آسیا هم 
می تواند در گروه مرگ اولین برد خود 

را جشن بگیرد.

گوید  می  داوران  دپارتمان  رئیس 
فدراسیون جهانی فوتبال با راه اندازی 
سیستم ویدئو چک در مسابقات لیگ 

ایران موافقت کرده است.
داود  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
رفعتی دراین باره به سایت فدراسیون 
که  این  به  توجه  با  گفت:  فوتبال 
فیفا  تایید  به  نیاز   VAR سیستم 
و بورد جهانی بین المللی دارد طی 
فدراسیون  با  که  متعددی  جلسات 
صبح  امروز  داشتیم  فوتبال  جهانی 
فدراسیون  به  فیفا  سوی  از  ایمیلی 

فوتبال ارسال شد که برای راه اندازی 
سیستم ویدئو چک در مسابقات لیگ 
در چند مرحله برای ما اعلام کردند. 
در مرحله اول ما باید اسامی نفرات 
تیم VAR که شامل مسئول فنی، 
کنترل  و  حقوقی  مالی،  ارتباطات، 
در  کنیم.  معرفی  فیفا  به  را  کننده 
آموزشی  دوره  فیفا  بعدی  مرحله 
در   VAR تیم  برای  آینده  ماه  را 
کرد.مرحله  خواهد  برگزار  دوحه 
سوم آزمایش این سامانه به صورت 
آف لاین در بازیهای لیگ انجام شود 

که خوشبختانه در چندین مسابقه 
لیگ برتر VAR را به صورت آفلاین 
مورد ارزیابی قرار دادیم تا مشکلات 
و نواقصی که در این سیستم وجود 
دارد را شاهد باشیم. بعد از بازرسین 
این  تا  آمد  خواهند  ایران  به  فیفا 
سامانه در مسابقات لیگ به صورت 

آف لاین مشاهده کنند.
داوران  کمیته  دپارتمان  رئیس 
بازی  در  داشتیم  قصد  داد:  ادامه 
هفته  از  استقلال  و  پرسپولیس 
را   VAR سیستم  برتر،  لیگ   23

که  کنیم  اجرا  آنلاین  صورت  به 
متاسفانه فیفا با کمک داور ویدئویی 
این دیدار مخالفت کرد. ضمن  در 
رئیس  کولینا،  لویجی  پیر  اینکه 
کمیته داوران فیفا با دعوت رئیس 
برای  شد  قرار  فوتبال  فدراسیون 
بیاید  تهران  به  بازی  این  تماشای 
و سیستم ویدئو چک را به صورت 
آفلاین با حضور کولینا در این دیدار 
اجرا خواهیم کرد. پس از تایید فیفا 
با کمک داور ویدئویی در مسابقات 
لیگ، به نظرم بین 3 تا 9 ماه طول 
برد.   می  زمان  طول  پروسه  این 
و  فوتبال  فدراسیون  تردید  بدون 
را  خود  تلاش  تمام  داوران  کمیته 
در این زمینه انجام می دهد که از 
اول فصل لیگ نوزدهم این سامانه 
شرکت  چند  با  کنید.  اندازی  راه 
به توافقات نهایی رسیدیم. شرایط 
این شرکت  ها با توجه به امکانات 
نظر  از  دارند،  که  اجرایی  قدرت  و 
فکر می کنیم  و  بود  قبول  قابل  ما 
سیستم آنها نزدیک به استانداردهای 
بین المللی و قابل استفاده در تمام 
است.  ایران  فوتبال  ورزشگاه  های 
البته این تاییدیه فنی سیستم است 
و درصورت توافق نهایی کیفیت کار 

بهتر هم خواهد شد.

فیفا با درخواست ما موافقت کرد

رفعتی: VAR در دربی آفلاین خواهد بود

»دنیای هوادار«گزارش می دهد؛

تکرار نیمه نهایی آسیا  در شب انتقام آبی ها
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ورزشی

با  النصر  ندادند  اجازه  منصوریان  شاگردان 
صاحب  پنالتی  دو  آوردن  دست  به  وجود 
امتیاز شود و با گل لحظات پایانی به نخستین 

پیروزی آسیایی رسیدند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »ورزش 
سه«، ذوب آهن ایران که بعد از دو پیروزی 
برابر الکویت کویت و الغرافه قطر در مرحله 
پلی آف لیگ قهرمانان آسیا، برای هفتمین 
بار به مرحله گروهی این رقابت ها راه یافت، 
در نخستین مسابقه خود که هفته گذشته 
در ورزشگاه فولادشهر اصفهان برگزار شد، 
به تساوی بدون گل برابر الزوراء عراق رسید، 
به مصاف  اما سبزپوشان امشب در حالی 
النصر عربستان رفتند که امیدوار به کسب 
برتری خارج از خانه بودند و با وجود اینکه 
یک گل در دقایق ابتدایی دریافت کردند، 
اما توانستند به بازی برگردند و با گل های 
محمد نژادمهدی و وحید محمدزاده نیمه 

اول را با برتری پشت سر بگذارند.
النصر که در دیدار اخیرش مقابل الوصل امارات 
شکست خورده بود، به دنبال کسب امتیاز در 
دیدار امشب برابر ذوب آهن بود که توانست 
در دقیقه 57 با پنالتی تکرار شده عبدالرزاق 
حمدالله گل تساوی را به ثمر رساند ولی در 
حالی که النصر عربستان یک پنالتی هم در 
دقیقه 88 به بیرون زد، ذوبی ها موفق شدند 
گل سوم را در دقیقه 9۰ توسط امیرارسلان 
مطهری، بازیکن تعویضی خود بزنند و صاحب 
پیروزی 3 بر 2 برابر نماینده سعودی ها شوند 
تا در جدول گروه A با الزوراء عراق در امتیاز 
۴ برابر شوند ولی به دلیل تفاضل گل کمتر در 

جایگاه دوم جدول قرار بگیرند.

شرح گل ها:
 :5 )دقیقه  صفر  ذوب آهن   -  ۱ النصر 
جولیانو(: سعودی ها که بازی را هجومی آغاز 
کرده بودند، تنها پنج دقیقه پس از شروع 

مسابقه روی ارسال زمینی حامد المنصور از 
جناح راست زمین و قطع توپ خوب و ضربه 
تمام کننده جولیانو از مقابل تیرک اول و 
جلوتر از محمدزاده توانستند به گل اول برابر 

ذوب آهن برسند.
النصر ۱ - ذوب آهن ۱ )دقیقه 3۰: محمد 
راست  سمت  در  که  خطایی  نژادمهدی(: 
میانه زمین روی اوساگوآنا اتفاق افتاده بود را 
محمدرضا حسینی به زیبایی به مقابل دروازه 
النصر فرستاد که سانتر دقیق او را محمد 

نژادمهدی با ضربه سر دیدنی تبدیل به گل 
تساوی ذوب آهن کرد.

النصر ۱ - ذوب آهن 2 )دقیقه 39: وحید 
محمدرضا  بلند  اوت  پرتاب  محمدزاده(: 
حسینی از سمت چپ زمین را عبدالعزیز 
وحید  تا  کند  دفع  نتوانست  الجبرین 
ذوب آهن  پیشتاخته  مدافع  محمدزاده، 
صاحب توپ شود و از زاویه بسته دومین گل 

نماینده ایران را بزند.
النصر 2 - ذوب آهن 2 )دقیقه 57: عبدالرزاق 

حمدالله(: پنالتی تکرار شده النصر این بار از 
دست نرفت و شوت عبدالرزاق حمدالله به 
سمت چپ دروازه ذوب آهن تبدیل به گل 

تساوی تیم عربستانی شد.
 :9۰ )دقیقه   3 ذوب آهن   -  2 النصر 
امیرارسلان مطهری(: پرتاب اوت بلند ملکی 
بعد از عبور از روی سر محمدزاده و اوساگوآنا 
به زمین خورد و در ادامه ضربه سر مطهری 
درآستانه  ذوبی ها  تا  شد  گل  به  تبدیل 

پیروزی قرار بگیرند.

باز هم علیمنصور و ذوب آهن درخشیدند

دمتون گرم!

علیرضا نادی کاپیتان سابق تیم ملی والیبال 
اعتقاد دارد بازیکنانی در لیگ ایران می درخشند 
اما به تیم ملی دعوت نمی شوند، مثل پوریا 
فیاضی یا علیرضا جلالی و امین علوی دلیلش 
را نمی دانم اما اگر بهترین بازیکنان شاغل در 
مسابقات سراسری دیده نشوند به ارزش و اعتبار 

لیگ صدمه می رسد.
نادی که دیروز میهمان ویژه مصطفی کارخانه 
دکتر  با  من  گفت:  بود  لواسان  آکادمی  در 
داوری و آقای خوش خبر و ایگور کولاکوویچ 
صحبت کرده ام تا در صورت امکان به عنوان 
مربی کنار تیم ملی باشم. به هر حال بیش از 
۱۰ - ۱2 سال برای تیم ملی بازی کردم و 
دوره مربیگری بین المللی را هم با موفقیت 
گذراندم. نادی درباره عملکرد تیم ملی در سال 
رو به پایان گفت: زمانی که با پارک کی وون 

نایب قهرمان بازیهای آسیایی بوسان شدیم و 
بعدش به مقام سوم جام ملت ها رسیدیم همه 
انتقاد کردند که تیم افت کرده است، بنابراین 
باید گفت: تیم ملی ما در جام ملت های جهان 
ره به جایی نبرد و اگر در جام بین قاره ای ژاپن 
سوم شد، ما پیشتر از آن سوم جام قهرمانان، 
رقابتهای  ششم  و  جهانی  لیگ  چهارمی 
زمانی  بنابراین  بودیم،  شده  جهان  قهرمانی 
می توانیم دم از پیشرفت بزنیم که حداقل آن 

عناوین را تکرار کرده باشیم.
نادی در پاسخ به این سوال که آیا دستهایی 
وجود دارند که نمی گذارند امثال وی در 
والیبال ملی باشند، با خنده گفت: نمی دانم 
با  امیدوارم  بگویم،  چیزی  توانم  نمی  و 
صحبت هایی که کرده ام از گوشه نشینی 

خارج شوم.

سید موسوی بعد از محرومیت یک جلسه ای 
از لیگ برتر والیبال گفته مرا محروم کرده اند 
تا اقتدار خودشان را به رخ بکشند، اما »سید« 
تیمش  به  وی  محرومیت  که  بداند  باید 
اینکه  است،  کرده  وارد  را  ضربه  بیشترین 
مالش  دچار  مسابقات  جریان  در  ورزشکار 

عصبی می شود بدیهی است ولی تکرار این 
قضیه که بازیکنی را تافته جدا بافته بدانند 
چیزی جز تفکر غلط نیست، انتظار داریم 
بهترین مدافع و شاید بهترین بازیکن والیبال 
ایران خویشتن دار باشد که عصیانگری هم 
به وجهه او و هم به جامعه والیبال خدشه 

وارد می سازد.
شعار  جریمه  تومان  میلیون  پنج   -2

تماشاگران ورامینی؟
چند  ولی  شناسیم  می  ناسره  از  را  سره 
همه  به  که  سالهاست  ورامین  تماشاچی 
توهین می کنند برای ملی پوشان و میهمانان 
خط و نشان می کشند ولی آب از آب تکان 
نمی خورد، چرا؟ شناسایی چند سکونشین 
خاص کار دشواری نیست مگر اینکه میزبانان 

این  به  تیمی  که  ورامینی  نخواهند،  خود 
خوبی دارد چه نیازی به اینگونه تماشاگران 
را  مذهبی  و  تاریخی  شهر  اعتبار  که  دارد 
زیر سوال می برند، آقایان! تهدید نکنید و با 
تحدید این قبیل مزاحمین در آرامش میادین 
والیبال کمک کنید، انصافا با این تماشاچیان 
بهترین کار همان برگزاری بازیهای سرنوشت 

در تبریز و یک شهر بی طرف است.
کمیته  معیار  و  مصداق  دانیم  نمی   -3
و  چیست  والیبال  فدراسیون  انضباطی 
مقررات چه می گوید، ولی آنچه که اعلام می 
شود ما را به یاد دریا و کلوخ می اندازد اگر 
از ابتدای فصل جلوی هرج و مرج ها گرفته 
می شد حالا در مقاطع حساس این بلایا سر 

لیگ برتر نمی آمد.

علیرضا نادی: امیدوارم به عنوان مربی کنار تیم ملی والیبال باشم

دریا و کلوخ در والیبال

رونوشت آگهی حصر وراثت  
به  خانم پروانه گل چمنی دارای شناسنامه شماره 5۴ به شرح دادخواست 
کلاسه 97/۱3/۴3 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان طوبا قاراداغی بشناسنامه شماره ۱298۱ در تاریخ 
۱39۴/2/6 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
۱ -  رحمان گل چمنی ش ش 258 تولد ۱332/7/22 فرزند رحیم پسر متوفیه

2- رضوان گل چمنی ش ش 58۴۴6 تولد ۱32۰/۱/۱ فرزند رحیم دختر متوفیه
3- محبوبه گل چمنی ش ش ۴97 تولد ۱32۴/8/27 فرزند رحیم دختر متوفیه

۴- مریم گل چمنی ش ش ۱8 تولد ۱33۰/۱/25 فرزند رحیم دختر متوفیه
5- شهلا گل چمنی ش ش 2۴68 تولد ۱335/۱2/3 فرزند رحیم دختر متوفیه

6- پروانه گل چمنی ش ش 5۴ تولد ۱337/۱/۱ فرزند رحیم دختر متوفیه
7- کیوانه گل چمنی ش ش 8927 تولد ۱3۴8/2/7 فرزند رحیم دختر متوفیه 

فوت شده 97/8/9
8- مهرانه گل چمنی ش ش 8926 تولد ۱3۴۰/9/5 فرزند رحیم دختر متوفیه 

فوت شده  96/7/6
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد %م 
 97/75702/ف
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7 ورزشی

سیدمهدی فراهانی- سرمربی تیم فوتبال 
فولاد گفت: برای انتخاب سرمربی تیم ملی 
باید به توان و شناخت او از فوتبال توجه 

شود و نباید به پاسپورت او نگاه شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، افشین قطبی 
بین  عرصه های  در  حضور  سال ها  از  بعد 
المللی و موفقیت هایی که در کنار مربیان 
بزرگ آن روزهای جهان فوتبال مثل گاس 
هیدینگ در کره جنوبی و ... به دست آورد 
به سرزمین مادری اش بازگشت و کار خود 
را در باشگاه پرسپولیس آغاز کرد. قطبی  
یک تفکر و ادبیات جدید را وارد فوتبال کرد 
و خیلی زود توانست لقب امپراطور را روی 

سکوها به خود اختصاص دهد.
قطبی در اولین سال حضور خود توانست 
در شرایطی  را  پرسپولیس  از سال ها  بعد 
برساند که 6  برتر  لیگ  قهرمانی  مقام  به 
کسر شده  فیفا  رای  با  تیم  این  از  امتیاز 
بازی  دقیقه  آخرین  در  که  قهرمانی  بود. 
با سپاهان اتفاق افتاد و یکی از دراماتیک 

ترین لحظات فوتبال ایران را رقم زد.
از  جدایی  از  بعد  ایران  فوتبال  امپراطور 
پرسپولیس راهی تیم ملی شد. در مرحله 
یک چهارم نهایی جام ملت  های 2۰۱۱ در 
وقت های اضافه یک دیدار ماراتن گونه، تیم 
ملی ایران نتیجه را به کره جنوبی واگذار 
کرد تا مربی پر انرژی فوتبال ایران به مدت 
او فعالیت  9 سال راهی شرق آسیا شود. 
خود را در معتبرترین لیگ آسیا جی لیگ 
به مدت چهار فصل دنبال کرد. در ادامه 
قطبی مدتی هم در چین و تایلند حضور 
یافت تا اینکه سر انجام تصمیم به بازگشت 
به ایران و حضور در خوزستان که ملقب به 

مهد فوتبال ایران است گرفت.
نسبت به 9 سال قبل موهای قطبی سپیدتر 
شده اما او همچنان پر انرژی و خندان است 
تا دقایق صحبت با او به لحظاتی شیرین 
برای انجام یک مصاحبه جذاب تبدیل شود.

چه شد که تصمیم به بازگشت به ایران 
گرفتید؟ 

بازگشتم  ایران  به  سال   9 از  بعد  اینکه 
احساس می کنم   یک نوع خدمت خدایی 

است. این اتفاق برای یک مأموریت مردمی 
است. اگر به دنبال نتیجه و پیروزی بودم 
رده  فصل  اواسط  در  که  تیمی  هدایت 
نمی کردم.  قبول  را  است  جدول  یازدهم 
را می دانستم، خیلی خوشحالم  مشکلات 
که این مأموریت را آغاز کردم و توانستم 
تغییر  را  چیزها  از  خیلی  کم  زمان  در 
دهم و حرفه ای کار کنم. فولاد خوزستان 
استعدادهای خوبش  و  بازیکنان جوان  به 
ورزشگاه  می خواهند  آنها  است.  معروف 
دوباره  و  کنند  راه اندازی  را  خود  جدید 
فوتبال خوزستان را به عظمت گذشته اش 

بازگردانند.

همراه  موفقیت  با  هم  کارتان  شروع  
بوده است.

در این چند  ماه روزی حدود ۱6 ساعت 
کار کردیم و خدا را شکر توانستیم در ۴ 
و  باشیم  داشته  خوبی  عملکرد  اول  بازی 
انتظارات را به شکلی باورنکردنی بالا ببریم. 
سه  فصل  نیم  بازی   ۱۴ در  تیمی  وقتی 
پیروزی کسب کرده نشان می دهد مشکل 
این  سرمربی  چهارمین  من  است.  داشته 
تیم در فصل جاری هستم. بازی های خیلی 
سختی را پشت سر گذاشتیم، می خواستیم 
در رقابت برای آسیایی شدن قرار بگیریم 
اما فشار زیادی وجود دارد و اختلاف زیادی 
با بالای جدول داشتیم و داریم. این مسئله 
فشار زیادی روی من و بازیکنانم ایجاد  کرد. 
باخت مقابل نساجی روی حرکت ما تأثیر 
زیادی گذاشت اما جدای این موضوع اگر به 
شرایط فنی تیم و پیشرفتی که ما داشتیم 
قبل  به  نسبت  بازی  هر  در  کنید  نگاه 
مالکیت بیشتری پیدا کردیم و فرصت های 
معیار  متأسفانه  کردیم.  ایجاد  را  بهتری 
موقعیت سازی و مالکیت نمی تواند همراه 

با نتیجه باشد.

بود که در هر  به جایی رسیده  فولاد 
ورزشگاه  به  هوادار   400  ،300 بازی 
دیگر  بار  شما  حضور  با  اما  می آمد 
ورزشگاه  به  تیم  این  طرفداران  

می آیند.

بیشتری  هواداران  توانستیم  شکر  را  خدا 
می کنیم  تلاش  بیاوریم.  ورزشگاه  به  را 
دیگر این فاصله بین هوا داران و تیم ایجاد 
نشود . فوتبال تأثیرات زیادی در جامعه ای 
از  پر  فضایی  می توانم  و  دارد  ایران  مثل 
امید و لذت برای جوانان درست کنم. ما 
استعداد این را داریم که در آسیا بهترین 
در  بهترین ها  از  یکی  فعلی  نسل  باشیم. 
تاریخ فوتبال ایران است. وقتی به بازیکنان 
رده های سنی مختلف نگاه می کنم می بینم 
تغییرات  با  و  دارند  خوبی  کیفیت  که 
آموزشی، ساختاری و امکاناتی می توانند به 

بالاترین سطح پیشرفت برسند.

وقتی در سال 86 شما به ایران آمدید 
همه گفتند نگاه جدیدی وارد فوتبال 
حواشی  روزها  این  ، اما  شده  ایران 
خیلی زیاد شده است در این مورد چه 

نظری دارید؟
در  مختلف  بازی های  خبری  نشست  در 
خیلی  داوران  به  احترام  و  حمایت  مورد 
صحبت کردم تا فرهنگ سازی خوبی داشته 
باشیم و  به صورت حرفه ای اعتراض کنیم. 
یک  می توانیم  می دهد  رخ  وقتی خطایی 
بگوییم  و  بیاوریم  بالا  را  لحظه دست مان 
خطا اتفاق افتاد اما وقتیکه داور تصمیمش 
را گرفت حتی اگر به ضرر ما بود باید به آن 
احترام بگذاریم و کارمان را ادامه دهیم. من 
در تیم ملی ژاپن این موضوع را دیدم اما 
در تیم ایران برعکس آن را مشاهده کردم. 
این تفکر به قهرمانی ایران در آسیا لطمه 
زد. ما می توانیم حرفه ای اعتراض کنیم اما 
به تصمیمی که گرفته می شود باید احترام 
به  ما  فوتبال  فرهنگ  متأسفانه  بگذاریم. 
شکلی شده که افرادی که بیشتر اعتراض 
می کنند اتفاقات به سودشان رقم می خورد 
اگر  یعنی  می گذارند.  تأثیر  داور  روی  و 
شما اعتراض، دعوا و مصاحبه کنید بیشتر 
حمایت می شوید. اما ما دوست داریم که 
این نوع برخوردها اصلا در فوتبال رخ ندهد 
و اجازه بدهیم داورها در فضای آرام قضاوت 
کنند. ما همه را به این نوع برخوردها تشویق 
می کنیم. موشکافی لحظات حساس بازی ها 

در برخی از برنامه های ورزشی با فراق بال 
و با داشتن وقت اضافی صورت می پذیرد 
درحالیکه یک داور باید همان صحنه را در 
صدم ثانیه بررسی و قضاوت کند. مسلما 
رخ  بین  این  در  خطاهایی  است  ممکن 
بازی در برخی  اینکه در چند  با  دهد. ما 
از صحنه ها که در هیچ برنامه ای نشان داده 
اجازه  اما  زد  به ضررمان سوت  داور  نشد 

ندادیم بازیکنانمان به داور اعتراض کنند.

بازگشت  از  خیلی ها  که  دارید  قبول 
شما به فوتبال ایران ناراحت شدند؟

من به جنبه دیگر ماجرا نگاه می کنم خیلی 
از مردم با بازگشت من شاد شدند. من برای 
مردم کار می کنم و به آنها احترام می گذارم 
فوتبال  پیشرفت  به  دارم  دوست  خیلی 
ابراهیم  و  مبعلی  ایمان  الان  کنم.  کمک 
میرزاپور در کنار ما هستند که در آینده 
مربیان خوبی می شوند. ما باید به اهداف 

مدنظر خودمان فکر کنیم.

هر  و  ندارد  سرمربی  ملی  تیم  امروز 
روز یک نام مطرح می شود. شما که در 
فوتبال روز دنیا کار کردید آیا مطرح 
منطقی  را  زیدان  مثل  اسامی  شدن 
می دانید. فاصله امثال زیدان با نیمکت 

ایران چند سال است. 
تفکر من در مورد این موضوع خیلی ساده 
است، مربی که بتواند در آسیا موفق شود 
نیاز به تجربه کار در این قاره را دارد. کسی 
که در تیم ملی می خواهد موفق باشد باید 
در این راستا تجربه داشته باشد. شاید زیدان 
بهترین مربی دنیا باشد اما فکر نمی کنم او 
مربی مناسبی برای فوتبال ایران باشد. از 
سوی دیگر فکر نمی کنم زیدان علاقه مند 
باشد که هدایت تیم ملی ایران را بر عهده 
بگیرد. باید بر اساس واقعیات صحبت کنیم. 
این نوع صحبت کردن به نوعی زیر سوال 
بردن هوش مردم است. مردم ایران خیلی 

باهوش هستند.

فوتبال  با  کی روش  کارلوس  همکاری 
بزرگ ترین  رسید  پایان  به  ایران 

چه  سال ها  این  در  را  او  دستاورد 
دیدید؟ 

واقعا دوست ندارم در مورد مربیان دیگر 
همه  برای  کنم.  صحبت  همکارانم  و 
همکارانم احترام قائل هستم او هم مثل 
هر مربی تاثیرات مثبتی داشت، یکی از 
نکات بسیار مثبت کی روش فشار زیادش 
در  حرکت  برای  فوتبال  فدراسیون  به 
مجموعه  ساخت  بود.  حرفه ای  مسیر 
پک و کمپ تیم ملی و صحبت در مورد 
اتفاقات  از  اثرگذار  دوستانه  دیدارهای 
تأثیرگذار حضور او بود. متأسفانه در مورد 
دیدارهای دوستانه این اتفاق نیفتاد ولی 
کسی که 8 سال در تیم ملی یک کشور 
حضور داشته و جنگیده باید به او احترام 

گذاشت.

کرده  تغییر  قبل چه  به  نسبت  ایران 
است؟

همه  دست  و  شده  بیشتر  مردم  سرعت 
خیلی  مردم  می بینم.  هوشمند  موبایل 
پاساژهای  هستند.  مشغله  پر  و  درگیر 
نسبت  مردم  تیپ  و  شده  درست  زیادی 
به ۱۰ سال قبل خیلی زیباتر شده است. 
همیشه به ایران افتخار می کنم. مردم ایران 
بسیار خوش  و  دارند  زیادی  بسیار  هوش 

قلب و خونگرم هستند.

در پایان برای مردم ایران چه آرزویی 
دارید؟

برای مردم ایران بخصوص خوزستانی های 
بیشترین  که  خونگرم  و  مهربان  بسیار 
متحمل  تحمیلی  جنگ  در  را  سختی ها 
شده اند آروزی موفقیت و سلامتی دارم من 
افشین قطبی تمام توان، تجربه و تخصصم 
را به کار می گیرم تا بتوانم دل این مردم 
سعی  امکانات  کمترین  با  می بینم  که  را 
برای  را  خوبی  خیلی  زندگی  می کنند 
خانواده خود تهیه کنند شاد کنم. در پایان 
که  مدیربرنامه هایم  حاجی باقر  مهدی   از 
باعث شد به ایران باز گردم و در کنار مردم 
خونگرم، دوست داشتنی خوزستان باشم 

تشکر می کنم.

باید به کی روش احترام گذاشت

قطبی: برای انتخاب مربی تیم ملی نباید به پاسپورت او نگاه کرد
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پاری سن ژرمن  چهارشنبه  بازی  در  نیمار 
دو  پارک  ورزشگاه  در  منچستریونایتد  و 
پرنس حضور داشت و دید که تیمش چطور 
نتوانست به مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان راه پیدا کند. او بازی را در حالی 
تماشا می کرد که کمی خسته بود؛ هم بابت 
پروازی که بر فراز اقیانوس اطلس داشت و 
اخیر  کارناوال های  در  دلیل حضور  به  هم 
برزیل. اما هنگامی که او روی صندلی نشسته 
جریان  رگ هایش  در  آدرنالین  حتما  بود، 
داشت، به ویژه زمانی که مارکوس رشفورد آن 
پنالتی لحظات تلف شده را به گل تبدیل کرد 
و یونایتد را به دور بعد فرستاد. پست او در 

اینستاگرام که این را نشان می داد.
روی  دیدار  این  اما  نمی کرد  بازی  نیمار 
برد  داشت.  زیادی  تاثیر  او  سرنوشت 
را  آن  فرصت  او  می شد  باعث  پی اس جی 
قسمت  در  بهبودی،  از  پس  که  کند  پیدا 
مهم فصل به تیمش برگردد و آنها را در لیگ 
قهرمانان همراهی کند. پیروزی باعث می شد 
او بتواند به پرسشی پاسخ بدهد که مدتی 
است پیرامون او شکل گرفته است و روزنامه 
تیتر زده:  برایش  برزیل هم  ورزشی لانسه 

»نیمار، ستاره فوتبال یا سلبریتی؟«
در جریان کارناوال برزیل بود که این بحث 
بالا گرفت. نیمار در شهر پرهیاهوی سالوادور 

در کارناوال شرکت کرد و به حرکات موزون 
پرداخت. همین باعث شد که از او انتقاد شود، 
چرا که او از ناحیه پا مصدوم است و دارد 
روی روند بهبودی اش کار می کند، و این کار 
می توانست اثر منفی روی بازگشت او بگذارد. 
حواشی او در این کارناوال هم زیاد بود. گفته 
دوران  کارناوال  در  با حضور  نیمار  که  شد 
ورزشی اش را به خطر می اندازد. اما او هر روز 
زیر نظر کادر پزشکی پی اس جی دارد روی 

آمادگی اش کار می کند.
همچنین نباید گفت که تمرکز او روی فوتبال 
نیست و روی چیزهای دیگر است. مورد او 
با رونالدینیو فرق می کند که در جشنواره ای 
در ریو، یک جایگاه اختصاصی برایش در نظر 
گرفته بودند. رونالدینیو به سرعت از فوتبال 
در بالاترین سطح خسته شد. هم تیمی های 
سابق رونالدینیو به این اشاره کرده بودند که 
او چگونه در تمرینات دیگر آن انرژی سابق 
را نداشت. او بیشتر به دنبال حواشی بود، و 
دوران فوتبال او  26سالگی رو به افول رفت.

اما نیمار همین حالا 27سال دارد. گزارش ها 
است  آن  از  حاکی  پی اس جی  و  برزیل  از 
و  است  نداده  دست  از  را  تمرکزش  او  که 
تاثیر  و  در تمرینات سخت تلاش می کند 
مثبتی روی هم تیمی هایش می گذارد. البته، 
او پس از ساعت کاری اش به مسائل دیگر 

هم می پردازد. در مقاله ای که لوییز گومز در 
لانسه نوشته است، آمده بود: »او از دوران 
حضور در سانتوس، زندگی شخصی خود را 

در معرض دید همه گذاشته است.«
در این جا بحث تعارض نسل ها پیش می آید. 
نیمار چهره اصلی نسل شبکه های اجتماعی 
است. یکی از دلایل اینکه او به دنبال شهرت 
در فوتبال بوده این است که می خواسته زیر 
نورافکن ها باشد. تعارضی بین اینکه بازیکن 
بزرگی باشید و سبک زندگی پرسروصدایی 
داشته باشید هم وجود ندارد. همه اینها به 
این معنی است که او می تواند رابطه خوبی با 
افرادی داشته باشد که با شبکه های اجتماعی 
زندگی می کنند. و البته رابطه او با افراد دیگر 

چندان خوب نیست.
همچنین کارهایی که او خارج از میدان انجام 
می دهد تاثیری روی فوتبالش نگذاشته است. 
مصدومیت او از ناحیه استخوان کف پا در 
امسال و سال گذشته تنها به دلیل مسائل 
فوتبالی بوده است. هیچ چیز نشان نمی دهد 
که او سرعت بالایش، توازن عالی اش و قدرت 
از دست داده  بداهه پردازی اش در زمین را 
باشد. نیمار به این ترتیب می تواند پاسخ این 
پرسش که »ستاره فوتبال یا سلبریتی؟« را 

بدهد. پاسخ این است: »چرا هر دو نه؟«
با پی اس جی  را  این کار  او می تواند  آیا  اما 

انجام بدهد؟ این پرسشی است که بی تردید 
او  تکرار می شود.  بارها  و  بارها  او  در ذهن 
لیگ  حذفی  مراحل  در  تا  شد  خریداری 
چیز  او  باشگاه  برای  بدرخشد.  قهرمانان 
دیگری مهم نیست. اما در دو سال گذشته، 
او به دلیل مصدومیت تنها در یک بازی در 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان حضور داشته و 
در آن هم خیلی خوب کار نکرده است. انگار 
که دوران جدی او با پیراهن پی اس جی هنوز 

آغاز نشده است.
داشت؟  را  ارزشش  انتقال  این  آیا  پس 
فضا  می تواند  مادرید  رئال  در  خانه تکانی 
را برای حضور نیمار باز کند و باشگاه رئال 
می تواند منابع مالی لازم را برای خرید نیمار 
به دست بیاورد. او می تواند عضوی کلیدی 
از فرآیند بازسازی رئال مادرید باشد، که در 

لیگ بسیار رقابتی تری بازی می کند.

و  نیمار  بین  دیگر  مهم  تفاوت  یک  البته 
در  عملا  رونالدینیو  دارد.  وجود  رونالدینیو 
26سالگی کار را رها کرد. ناکامی او در جام 
ورزشی  دوران  عطف  نقطه  جهانی 2۰۰6 
او شد. اما او تا آن هنگام دنیای فوتبال را 
فتح کرده بود. او قهرمان جام جهانی شده 
در  کم سن  عضوی  عنوان  به  )هرچند  بود 
خط حمله(، و سپس در سال های 2۰۰۴ 
که  درخشید  چنان  بارسلونا  2۰۰6در  تا 
میراثی ماندگار از خود به جا گذاشت.نیمار 
در 27سالگی هنوز قله های زیادی برای فتح 
کردن در اختیار دارد. مساله اصلی این نیست 
یا سلبریتی.  فوتبال است  او ستاره  آیا  که 
مساله این است که او تا چه حد ستاره فوتبال 
است. بی تردید تماشای اینکه او چه پاسخی 
در سال های آینده ارائه خواهد کرد، جذاب 
خواهد بود؛ حالا با هر رنگ پیراهنی که باشد.

نیمار، ستاره فوتبال یا سلبریتی؟

سنگربان ایرانی العربی اعلام بازنشستگی کرد
مسعود زارعی سنگربان ایرانی العربی 2۰ سال است که پیراهن این تیم قطری را بر تن 

دارد. زارعی برای مدتی هم با جواد نکونام و اشکان دژاگه در العربی بازی بود. او اعلام 
کرد که آخرین فصل فوتبالی خود را تجربه می کند و در پایان فصل برای همیشه از 

دنیای فوتبال خداحافظی خواهد کرد.

ژاوی در ترکیب اصلی السد مقابل پرسپولیس
ژاوی در تمرین )یک شنبه ( السد با آمادگی کامل حضور پیدا کرد و او به همراه خوخی 

که دیدار نخست برابر الاهلی را از دست دادند برابر پرسپولیس در ترکیب اصلی به 
میدان خواهند رفت. هم پرسپولیس و هم السد برای صعود به دور بعد به سه امتیاز 

این دیدار نیاز دارند

خط و نشان کریستیانو رونالدو برای لیگ قهرمانان!
اتلتیکومادرید در دیدار رفت در خانه خود با دو گل موفق به شکست یوونتوس 

شد اما رونالدو تاکید کرد آنها می خواهند به مراحل پایانی لیگ قهرمانان برسند 
رونالدو به تلویزیون یوونتوس گفت: »من هیچ رازی برای موفقیت ندارم و فقط 

تعهد و اشتیاق من برای فوتبال باعث رقم خورداین کارنامه شده است.

قرارداد مدافع بارسلونا تمدید خواهد شد
پیش از دیدار کلیدی و حساس بارسلونا در لیگ قهرمانان برابر لیون، قرار است یوردی 

آلبا، مدافع چپ و اسپانیایی قرارداد جدیدی با بارسلونا امضا کند و بدین ترتیب وی تا 
سال 2۰2۴ در نوکمپ ماندنی خواهد شد. وردی آلبا که یکی از بازیکنان مهم ترکیب 

بارسلونا چه در امور دفاعی و چه هجومی است

برانکو: السد از تیم ملی قطر قدرتمندتر است
ایوانکوویچ ضمن تبریک قهرمانی تیم ملی این کشور در جام ملت های آسیا از 

قدرت بالاتر تیم باشگاهی السد قطر گفت و از آنها تمجید کرد. برانکو در این 
خصوص گفت: بازی سختی در پیش داریم و باید اذعان کنم، تیم السد، تیمی 

قوی تر از تیم ملی قطر است.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

AFC محرومیت 4 ساله بازیکن نیرو هوایی عراق از سوی
کنفدراسیون فوتبال آسیا دو بازیکن تیم نیرو هوایی عراق را به خاطر استفاده از 

مواد نیروزا و مثبت درآمدن تست دوپینگ نقره داغ کرد. فهد طالب، دروازه بان 
نیرو هوایی به مدت ۴ ماه محروم شد اما امجد راضی، هافبک 29 ساله این تیم به 

مدت ۴ سال محروم شد تا فوتبالش به پایان برسد.

بکن باوئر: با مولر، هوملس و بواتنگ باید بهتر برخورد می شد
یواخیم لو اعلام کرد در آینده دیگر از توماس مولر، ماتس هوملس و جروم 

بواتنگ که هر سه در تیم بایرن مونیخ توپ می زنند، در ترکیب تیم ملی استفاده 
نخواهدکرد. بکن باوئر که با خبرنگار بیلد مصاحبه می کرد، افزود:اگر من به جای 

سرمربی تیم ملی بودم، طور دیگری برخورد می کردم.

هونتلار با آژاکس تمدید کرد
هونتلار حداقل تا تابستان سال 2۰2۰ در خدمت تیم آمستردامی خواهد بود. فوروارد 

35 ساله تفاهم نامه کاری خود را به مدت یک سال دیگر و تا ژوئن 2۰2۰ تمدید کرد. 
او که در مرتبه نخست از سال 2۰۰6 نا 2۰۰8 برای آژاکس توپ زد، از سال 2۰۱7 

تاکنون دومین دوره حضورش را در این تیم پرافتخار هلندی تجربه می کند.

دربی اصفهان هم در عید نوروز برگزار می شود
سازمان لیگ فوتبال ایران، کمیته مسابقات اعلام کرد: با توجه به حضور دو تیم سایپا و 

ذوب آهن اصفهان در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا  زمان یک دیدار معوقه این تیم ها 
و همچنین تغییرات مسابقات در هفته های بیست و دوم تا بیست و چهارم را اعلام کرد که 

دربی اصفهان هم در عید نوروز برگزار می شود.

حمله آزمون به جایزه بهترین فوتبالیست سال روسیه
آزمون، ستاره ایرانی زنیت همچنان به درخشش خود ادامه می دهد و به نظر نمی 

رسد از جایزه بهترین فوتبالیست روسیه دست بردارد و یکی از کاندیداهای کسب 
جایزه خواهد بود. آزمون اکنون ۴ بازی برای زنیت انجام داد و در این بازی ها ۴ 

گل زده و یک پاس گل داده که آماری فوق العاده است.


